
ZÁPISNICA 
zo 8. zasadnutia Komisie dopravy, výstavby, územného plánu a životného prostredia, 

konaného dňa 14. 09. 2020 

     

Prítomní členovia: podľa prezenčnej listiny 

PROGRAM ROKOVANIA:  

1. Otvorenie  

2. Uznesenia: 

• Uznesenie č. 144/2020 – Návrh na riešenie dopravnej situácie pred ZŠ Mariánska ul. 

• Uznesenie č. 145/2020 – Sro Biznis  s.r.o., Prievidza,  žiadosť o prehodnotenie podmienky 

schválenej MsZ uznesením č. 554/20 

• Uznesenie č. 146/2020 – REMING CONSULT a.s., Bratislava, žiadosť o súhlas vlastníka  

nehnuteľnosti s vecným bremenom na uloženie inžinierskych sietí 

• Uznesenie č. 147/2020 – Návrh internej smernice č. 111 – Rokovací poriadok MsZ 

• Uznesenie č. 148/2020 – Návrh doplnku č. 9 k Štatútu mesta Prievidza  

• Uznesenie č. 149/2020 – Kamenická Galina, Handlová, žiadosť o nájom časti pozemku 

• Uznesenie č. 150/2020 – Klasik 1 s.r.o., Prievidza, žiadosť o nájom časti pozemku 

• Uznesenie č. 151/2020 – Ing. Martin Maslen a manž., Prievidza, žiadosť o nájom časti pozemku 

resp. udelenie súhlasu 

• Uznesenie č. 152/2020 – DELTA Group s.r.o., Prievidza, opakovaná žiadosť o nájom pozemku 

• Uznesenie č. 153/2020 – ÚPSVaR, Bratislava, spôsob využitia pozemku po zámene 

• Uznesenie č. 154/2020 – Charita – dom Sv. Vincenta Prievidza n.o., žiadosť o kúpu 

nehnuteľnosti na Košovskej ceste č. 60 

• Uznesenie č. 155/2020 – Brose Prievidza s.r.o.,  žiadosť o kúpu pozemkov 

• Uznesenie č. 156/2020 – SSC IVSSC Žilina,   žiadosť o kúpu časti pozemkov pre obchvat mesta 

I/64 

• Uznesenie č. 157/2020 – Informácia o zámere vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na zmenu 

správy priemyselného parku Prievidza – Západ I 

 

3. Rôzne 

 

 

4. Záver zasadnutia  
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K bodu č. 1 

Otvorenie   Predseda komisie dopravy, výstavby, územného plánu a životného prostredia pri MsZ Ing. 

Ľuboš Jelačič privítal všetkých prítomných na rokovaní komisie.     
 

 

K bodu č. 2     

 

Uznesenie č. 144/2020 – Návrh na riešenie dopravnej situácie pred ZŠ Mariánska ul. 

 

Predkladá : Michal Dobiaš 

 

Diskusia : M. Dobiaš prezentoval problém vystupovania žiakov z vozidiel MHD pred budovou ZŠ 

Mariánska ul. v súvislosti s konfrontáciou vodičov s príslušníkmi MsP na podnet rodiča žiaka z tejto 

školy. 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

Návrh na riešenie dopravnej situácie pred ZŠ Mariánska ul. 

II. Odporúča  

a.) Referátu dopravy vypracovanie dopravnej štúdie ohľadom technického 

riešenia umiestnenia autobusovej zastávky  

b.) Právnej kancelárii Mesta Prievidza riešiť vysporiadanie pozemkov na 

chodníku pred ZŠ Mariánska ul. pre účely umiestnenia autobusovej zastávky 

c.) Útvaru architekta mesta zaradenie návrhu autobusovej zastávky pred ZŠ 

Mariánska ul. do zoznamu verejnoprospešných stavieb 

 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 8       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 145/2020 – Sro Biznis  s.r.o., Prievidza,  žiadosť o prehodnotenie podmienky 

schválenej MsZ uznesením č. 554/20 

 

Predkladá : Ing. Petra Briatková 

 

Diskusia : členovia komisie prezentovali podmienku napojenia sa na jestvujúcu vodovodnú šachtu.  

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti Sro Biznis  s.r.o., Prievidza, o prehodnotenie podmienky 

schválenej MsZ uznesením č. 554/20 

II. Odporúča MsZ schváliť  

žiadosť spoločnosti Sro Biznis  s.r.o., Prievidza, o prehodnotenie podmienky 

schválenej MsZ uznesením č. 554/20 za podmienky napojenia sa do jestvujúcej 

vodovodnej šachty 

 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 8       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 146/2020 – REMING CONSULT a.s., Bratislava, žiadosť o súhlas vlastníka  

nehnuteľnosti s vecným bremenom na uloženie inžinierskych sietí 

 

Predkladá : Ing. Petra Briatková 

 

Diskusia : členovia komisie prezentovali podmienku že mesto Prievidza nebude povoľovať žiadne 

zásahy do realizovanej stavby „Parkovisko v predstaničnom priestore v Prievidzi (deviata koľaj)“ 

minimálne 5 rokov od ukončenia hlavných aktivít predmetného projektu (vyplýva z podmienok 

čerpania dotácie z nenávratných finančných prostriedkov z ktorých sa tento projekt realizuje). 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť spoločnosti REMING CONSULT a.s., Bratislava, o súhlas vlastníka  

nehnuteľnosti s vecným bremenom na uloženie inžinierskych sietí 

II. Odporúča MsZ schváliť  

žiadosť spoločnosti REMING CONSULT a.s., Bratislava, o súhlas vlastníka  

nehnuteľnosti s vecným bremenom na uloženie inžinierskych sietí za podmienky 

rešpektovať pripravovanú/prebiehajúcu realizáciu investičnej akcie mesta 

Prievidza – Parkovisko v predstaničnom priestore v Prievidzi (deviata koľaj) tak, 

aby nedošlo k ich vzájomnému negatívnemu ovplyvneniu a to aj počas samotnej 

realizácie. (stavenisko, zariadenie staveniska, doprava a pod.) 

 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 8       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 147/2020 – Návrh internej smernice č. 111 – Rokovací poriadok MsZ 

 

Predkladá : JUDr. Róbert Pietrik 

 

Diskusia : Michal Dobiaš a Branislav Gigac prezentovali konkrétne pripomienky ku predloženému 

návrhu rokovacieho poriadku. Ku každej pripomienke prebehlo hlasovanie osobitne : 

 

Pripomienka č. 1.: §9 ods. 9 návrhu - nahradiť slovo „písomne“ slovným spojením „spravidla 

písomne“ 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 8       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 0  Návrh schválený 

 

 

Pripomienka č. 2.: do §9 zapracovať , aby sa pred hlasovaním nečítali návrhy uznesení v plnom znení 

v prípade že nedošlo k zmenám v návrhu, keďže poslanci sú s nimi oboznámení vopred   

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Zdržal sa 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Zdržal sa 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Zdržal sa 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Proti 

9 Ing. Ján Kuchárik Zdržal sa 

10 Ing. Jozef Polerecký Zdržal sa 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 8       Za: 2      Proti: 1     Zdržal sa: 5  Návrh neschválený 
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Pripomienka č. 3.: §10 ods. 6 návrhu - nahradiť slovo „písomne“ slovným spojením „spravidla 

písomne“ 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Zdržal sa 

2 Branislav Gigac Neprítomný 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Neprítomný 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 7       Za: 6      Proti: 0     Zdržal sa: 1  Návrh schválený 

 

 

 

Pripomienka č. 4.: do §15 ods. 4 zapracovať, aby odpoveď na interpeláciu bola doručovaná písomne 

v elektronickej podobe.   

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Zdržal sa 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Zdržal sa 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 9       Za: 7      Proti: 0     Zdržal sa: 2  Návrh schválený 
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Pripomienka č. 5.: návrh na doplnenie ďalšieho bodu do §16 v znení : “Prednosta Mestského úradu 

zabezpečí archivovanie všetkých materiálov z rokovania MsZ tak, ako ich dostávajú poslanci MsZ v 

elektronickej podobe, vrátane technicky vykonaných záznamov ako sú audiozáznamy, videozáznamy, 

záznamy z hlasovacieho zariadenia, zápisnice z tajného hlasovania a pod. Archivovanie týchto 

materiálov sa vykoná aj spätne a to za dobu, počas ktorej sú tieto dokumenty aspoň z časti k dispozícií. 

Uznesenia MsZ a zápisnice z rokovania MsZ sa okrem elektronickej podoby trvalo archivujú na 

Mestskom úrade aj v tlačenej podobe a to vo forme, v akej sa odovzdávajú aj do Štátneho archívu. 

Archivovanie týchto materiálov sa vykoná aj spätne a to za dobu, počas ktorej sú tieto dokumenty 

aspoň z časti k dispozícií.“ 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Zdržal sa 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Neprítomný 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 8       Za: 7      Proti: 0     Zdržal sa: 1  Návrh schválený 

 

 

Pripomienka č. 6.: Nárok na 10 min. prestávku na poradu poslaneckého klubu 1 krát počas zasadnutia 

MsZ, o ktorú požiada predseda posl. klubu predsedajúceho MsZ. O umožnení každej ďalšej prestávky 

hlasuje MsZ.  

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Proti 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Proti 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Zdržal sa 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

Prítomní: 9       Za: 6      Proti: 2     Zdržal sa: 1  Návrh schválený 
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Pripomienka č. 7.: Požiadavka na vypustenie práva predsedajúceho MsZ zrušiť diskusiu. 

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Zdržal sa 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Proti 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Neprítomný 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

Prítomní: 8       Za: 6      Proti: 1     Zdržal sa: 1  Návrh schválený 
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Komisia 

I. Berie na vedomie 

Návrh internej smernice č. 111 – Rokovací poriadok MsZ 

II. Odporúča MsZ schváliť  

Návrh internej smernice č. 111 – Rokovací poriadok MsZ, po zapracovaní 

pripomienok : 

a.) v §9 ods. 9 návrhu - nahradiť slovo „písomne“ slovným spojením „spravidla písomne“ 

b.) v §10 ods. 6 návrhu - nahradiť slovo „písomne“ slovným spojením „spravidla 

písomne“ 

c.) do §15 ods. 4 zapracovať, aby odpoveď na interpeláciu bola doručovaná písomne v 

elektronickej podobe 

d.) doplnenie ďalšieho bodu do §16 v znení : “Prednosta Mestského úradu zabezpečí 

archivovanie všetkých materiálov z rokovania MsZ tak, ako ich dostávajú poslanci 

MsZ v elektronickej podobe, vrátane technicky vykonaných záznamov ako sú 

audiozáznamy, videozáznamy, záznamy z hlasovacieho zariadenia, zápisnice z tajného 

hlasovania a pod. Archivovanie týchto materiálov sa vykoná aj spätne a to za dobu, 

počas ktorej sú tieto dokumenty aspoň z časti k dispozícií. Uznesenia MsZ a zápisnice 

z rokovania MsZ sa okrem elektronickej podoby trvalo archivujú na Mestskom úrade 

aj v tlačenej podobe a to vo forme, v akej sa odovzdávajú aj do Štátneho archívu. 

Archivovanie týchto materiálov sa vykoná aj spätne a to za dobu, počas ktorej sú tieto 

dokumenty aspoň z časti k dispozícií.“ 

e.) umožniť nárok na 10 min. prestávku na poradu poslaneckého klubu 1 krát počas 

zasadnutia MsZ, o ktorú požiada predseda poslaneckého klubu predsedajúceho MsZ. 

O umožnení každej ďalšej prestávky hlasuje MsZ. 

f.) vypustenie práva predsedajúceho MsZ zrušiť diskusiu. 

 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Zdržal sa 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Zdržal sa 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Proti 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

Prítomní: 9       Za: 6      Proti: 1     Zdržal sa: 2 
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Uznesenie č. 148/2020 – Návrh doplnku č. 9 k Štatútu mesta Prievidza 

 

Predkladá : JUDr. Róbert Pietrik 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

Návrh doplnku č. 9 k Štatútu mesta Prievidza 

II. Odporúča MsZ schváliť  

Návrh doplnku č. 9 k Štatútu mesta Prievidza 

 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Zdržal sa 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 9       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 149/2020 – Kamenická Galina, Handlová, žiadosť o nájom časti pozemku 

 

Predkladá : Ing. Erika Vašková 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o nájom časti pozemku - Kamenická Galina, Handlová, 

II. Odporúča MsZ schváliť  

žiadosť o nájom časti pozemku - Kamenická Galina, Handlová, 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Zdržal sa 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 9       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 150/2020 – Klasik 1 s.r.o., Prievidza, žiadosť o nájom časti pozemku 

 

Predkladá : Ing. Erika Vašková 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o nájom časti pozemku - Klasik 1 s.r.o., 

II. Odporúča MsZ schváliť  

žiadosť o nájom časti pozemku - Klasik 1 s.r.o., 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Neprítomný 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Proti 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 8       Za: 7      Proti: 1     Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 151/2020 – Ing. Martin Maslen a manž., Prievidza, žiadosť o nájom časti pozemku 

resp. udelenie súhlasu 

 

Predkladá : Ing. Erika Vašková 

 

Diskusia : členovia komisie sa dotazovali na stanoviská VVO a architektky mesta 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o nájom časti pozemku, resp udelenie súhlasu - Ing. Martin Maslen a 

manž., Prievidza 

II. Odporúča MsZ schváliť  

udelenie súhlasu - Ing. Martin Maslen a manž., Prievidza 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Zdržal sa 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 9       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 152/2020 – DELTA Group s.r.o., Prievidza, opakovaná žiadosť o nájom pozemku  

 

Predkladá : Ing. Erika Vašková 

 

Diskusia : členovia komisie sa dotazovali na stanoviská VVO a architektky mesta, ako aj na 

podrobnosti zámeru investora. 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o nájom pozemku - DELTA Group s.r.o., Prievidza 

II. Neodporúča MsZ schváliť  

žiadosť o nájom pozemku - DELTA Group s.r.o., Prievidza 

 

HLASOVANIE:  

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Proti 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Proti 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Proti 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Zdržal sa 

10 Ing. Jozef Polerecký Proti 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 9       Za: 4      Proti: 4     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 153/2020 – ÚPSVaR, Bratislava, spôsob využitia pozemku po zámene  

 

Predkladá : Ing. Erika Vašková 

 

Diskusia : členovia komisie diskutovali o možnostiach využitia pozemku 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o návrh využitia pozemku - ÚPSVaR, Bratislava 

II. odporúča MsZ schváliť  

návrh využitia pozemku - ÚPSVaR, Bratislava, na účely parkoviska 

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Zdržal sa 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Proti 

 

 

Prítomní: 9       Za: 7      Proti: 1     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 154/2020 – Charita – dom Sv. Vincenta Prievidza n.o., žiadosť o kúpu nehnuteľnosti 

na Košovskej ceste č. 60  

 

Predkladá : Ing. Katarína Andrejkovičová 

 

Diskusia : členovia komisie diskutovali o podmienkach odpredaja, konkrétne vecnom bremene, 

predkupnom práve a kúpnej cene. 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o kúpu nehnuteľnosti na Košovskej ceste č. 60 - Charita – dom Sv. 

Vincenta Prievidza n.o.,  

II. odporúča MsZ schváliť  

žiadosť o kúpu nehnuteľnosti na Košovskej ceste č. 60 - Charita – dom Sv. 

Vincenta Prievidza n.o., za podmienky zavedenia vecného bremena s predkupným 

právom Mesta Prievidza v prípade odpredaja a s prerokovaním navrhnutej 

kúpnej ceny s vedením Mesta Prievidza 

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Zdržal sa 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 9       Za: 8      Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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Uznesenie č. 155/2020 – Brose Prievidza s.r.o.,  žiadosť o kúpu pozemkov  

 

Predkladá : Ing. Katarína Andrejkovičová 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o kúpu pozemkov – Brose Prievidza s.r.o   

II. odporúča MsZ schváliť  

žiadosť o kúpu pozemkov – Brose Prievidza s.r.o   

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Neprítomný 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Za 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Neprítomný 

 

 

Prítomní: 7       Za: 7      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



18 
 

Uznesenie č. 156/2020 – SSC IVSSC Žilina,   žiadosť o kúpu časti pozemkov pre obchvat mesta 

I/64  

 

Predkladá : Ing. Katarína Andrejkovičová 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

žiadosť o kúpu časti pozemkov – SSC IVSSC Žilina    

II. odporúča MsZ schváliť  

žiadosť o kúpu pozemkov – SSC IVSSC Žilina    

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Neprítomný 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Neprítomný 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 7       Za: 7      Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 157/2020 – Informácia o zámere vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na zmenu správy 

priemyselného parku Prievidza – Západ I   

 

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

 

Diskusia : - 

 

Komisia 

I. Berie na vedomie 

Informáciu o zámere vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na zmenu správy 

priemyselného parku Prievidza – Západ I     

II. odporúča MsZ schváliť  

zámer vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na zmenu správy priemyselného parku 

Prievidza – Západ I Žilina    

 

HLASOVANIE:  

 

Meno, priezvisko                Hlasoval 

1 Ing. Ľuboš Jelačič Za 

2 Branislav Gigac Za 

3 Michal Dobiaš Neprítomný 

4 Július Urík Za 

5 Juraj Ohradzanský Neprítomný 

6 MVDr. Vladimír Petráš Za 

7 Ing. Roman Bartoš Neprítomný 

8 Ing. Dušan Kohút Za 

9 Ing. Ján Kuchárik Za 

10 Ing. Jozef Polerecký Za 

11 Ing. Lukáš Zeleník Za 

 

 

Prítomní: 7       Za: 7      Proti: 0     Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 3     

 

– Požiadavka Únie súkromných autobusových dopravcov na zrušenie zámeru odpredaja 

pozemkov pod časťou autobusovej stanice v Prievidzi   

Predkladá : Branislav Doboš, Tomáš Minarovič - ÚSAD 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku Únie súkromných autobusových dopravcov na zrušenie zámeru odpredaja pozemkov 

pod časťou autobusovej stanice v Prievidzi       

 

– Požiadavka na kontrolu vozidiel stojacich na Ul. Pod skalou z dôvodu znemožneného prístupu 

na trávnaté pozemky za účelom kosenia   

Predkladá : Július Urík 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na kontrolu vozidiel stojacich na Ul. Pod skalou z dôvodu znemožneného prístupu 

na trávnaté pozemky za účelom kosenia         

Odporúča 

Vyzvať MsP na častejšie kontroly dodržiavania pravidiel cestnej premávky vozidiel stojacich na 

Ul. Pod skalou 

 

– Požiadavka na zjednosmernenie U. Energetikov a Ul. M. Gorkého   

Predkladá : Michal Dobiaš 

Diskusia : D. Kohút označil uvedený návrh za nezmyselný z dôvodu nadmernej dĺžky týchto 

komunikácií a z toho vyplývajúceho nadmerného podnecovania porušovania dopravných predpisov 

vodičmi. 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na zjednosmernenie U. Energetikov a Ul. M. Gorkého   

Odporúča 

Odkonzultovať návrh s OR PZ ODI 

 

– Požiadavka na preverenie možnosti zavedenia CMPZ na Ul. Vinohradníckej   

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na preverenie možnosti zavedenia CMPZ na Ul. Vinohradníckej   

Odporúča 

Analyzovať súčasný stav a predložiť na nasledujúcom zasadnutí komisie 
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– Požiadavka na zjednosmernenie časti Športovej ulice   

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na zjednosmernenie časti Športovej ulice   

Odporúča 

Posunúť jestvujúce TDZ určujúce jednosmernú premávku na križovatku s Ul. Stavbárov 

 

– Požiadavka na osadenie TDZ „Stop, daj prednosť v jazde“ na križovatku Ul. Riečna a budúci 

obchvat 

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na osadenie TDZ „Stop, daj prednosť v jazde“ na križovatku Ul. Riečna a budúci 

obchvat 

Odporúča 

Odkonzultovať návrh s OR PZ ODI 

 

– Požiadavka na preverenie organizácie dopravy pred športovou halou z dôvodu parkovania 

vozidiel na chodníku pred ŠH 

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na preverenie organizácie dopravy pred športovou halou z dôvodu parkovania 

vozidiel na chodníku pred ŠH  

Odporúča 

Preveriť organizáciu dopravy pred športovou halou z dôvodu parkovania vozidiel na chodníku 

pred ŠH 

 

– Požiadavka na preverenie organizácie dopravy pri OD Kinekus 

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na preverenie organizácie dopravy pri OD Kinekus  

Odporúča 

Preveriť organizáciu dopravy pri OD Kinekus 
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– Požiadavka na preverenie zámeru zjednosmernenia Ul. Š. Králika 

Predkladá : Ing. Roman Veselý 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na preverenie zámeru zjednosmernenia Ul. Š. Králika 

Odporúča 

Odkonzultovať návrh s OR PZ ODI 

 

– Požiadavka na riešenie chodníka pre chodcov na Ul. Š. Králika od Bojnickej cesty k budove 

MANUS MED s.r.o. 

Predkladá : MUDr. Vladimír Petráš 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na riešenie chodníka pre chodcov na Ul. Š. Králika od Bojnickej cesty k budove 

MANUS MED s.r.o. 

Odporúča 

Požiadať o stanovisko príslušný VVO 

 

– Požiadavka na používanie QR kódu na platobných výmeroch od mesta 

Predkladá : Ing. Lukáš Zeleník 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na používanie QR kódu na platobných výmeroch od mesta  

Odporúča 

Preveriť požiadavku na referáte informatiky 

 

– Požiadavka na vyhotovenie štúdie tranzitných cyklotrás v meste Prievidza 

Predkladá : Ing. Lukáš Zeleník 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na vyhotovenie štúdie tranzitných cyklotrás v meste Prievidza 

Odporúča 

Preveriť požiadavku na referáte dopravy 

 

– Otázka : Z čoho mesto Prievidza bude financovať nový zdroj tepla? 

Predkladá : Branislav Gigac 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na dotaz ohľadom financovania nového zdroja tepla 
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Odporúča 

Preveriť požiadavku na príslušnom referáte mesta 

 

 

– Otázka : Prečo Ing. Bugár platí za pozemok ako za prístavbu a nie letnú terasu, keď je 

kolaudačné rozhodnutie na letnú terasu. Kto a ako o tom rozhodol? Žiadam preveriť. 

Predkladá : Branislav Gigac 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na dotaz ohľadom financovania nového zdroja tepla 

Odporúča 

Preveriť dôvody na právnej kancelárii mesta 

 

– Požiadavka na osadenie dopravného značenia obmedzujúceho státie na vjazde na Ul. I. 

Vysočana 

Predkladá : Ing. Dušan Kohút 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na osadenie dopravného značenia obmedzujúceho státie na vjazde na Ul. I. Vysočana 

Odporúča 

Odkonzultovať návrh s OR PZ ODI 

 

– Požiadavka na osadenie dopravného značenia obmedzujúceho státie na vjazde na Riečnej ulici 

za priechodom pre chodcov 

Predkladá : Ing. Dušan Kohút 

Diskusia : - 
 

Komisia 

Berie na vedomie 

Požiadavku na osadenie dopravného značenia obmedzujúceho státie na vjazde na Riečnej ulici 

za priechodom pre chodcov  

Odporúča 

Odkonzultovať návrh s OR PZ ODI 

 

 

K bodu č. 4 

Predseda komisie dopravy, výstavby, územného plánu a životného prostredia pri MsZ Ing. Ľuboš 

Jelačič poďakoval prítomným za účasť na rokovaní komisie.     

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Roman Veselý 

                                                                                                  Ing. Ľuboš Jelačič                    

                                                                                                    predseda komisie                      
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Prezenčná listina  

z. 8. zasadnutia Komisie dopravy, výstavby, územného plánu a životného prostredia, konaného 

dňa 14. 09. 2020 

v zasadačke prednostu Mestského úradu v Prievidzi od 08,00 hod. 

 

    

Meno a priezvisko 
Prítomný 

od – do 
podpis 

Ing. Ľuboš Jelačič 800-1130  

Branislav Gigac 845-1130 
 

Michal Dobiaš 
800-1130  

Július Urík 
800-845   905-1130  

Juraj Ohradzanský 
-  

MVDr. Vladimír Petráš 
800-1130  

Ing. Roman Bartoš 
800-1130  

Ing. Dušan Kohút 
800-1130  

Ing. Ján Kuchárik 
800-1130  

Ing. Jozef Polerecký 
800-1130  

Ing. Lukáš Zeleník 
800-1130  

Ing. Roman Veselý 
800-1130  

 


